
Beste Oostkampenaar
De zomer en de vakantie zijn er. Dat betekent dat 2023 al voor 
de helft voorbij is. Op die tijd is er zowel binnen als buiten onze 
gemeente heel wat gebeurd. De oorlog in Oekraïne houdt ons 
al vier maanden in de ban. De negatieve gevolgen voor de 
burgers zijn moeilijk te overzien. Wij moeten die mensen blijven 
helpen. Met alle praktische en financiële gevolgen van dien. 
Want ‘plekje vrij’ was nu toch echt niet de beste oplossing voor 
het gigantische probleem.
 
Dichter bij huis blijft de federale regering er een boeltje  
van maken. Het is onbegonnen werk om alle flaters op te  
sommen. Cd&v, Groen en nu zelfs Open Vld en Vooruit spannen 
de kroon: De Moor krijgt asiel en migratie niet onder controle. 
De Sutter krijgt Bpost niet op orde. En Van Quickenborne en 
Vandenbroucke liggen letterlijk en figuurlijk met elkaar in  
de clinch. Het is zelfs zo erg dat onze plaatselijke cd&v bij  
de volgende lokale verkiezingen niet meer onder haar eigen 
naam wil opkomen.

N-VA Oostkamp is fier op haar eigenheid en doet dus onder 
haar enige, echte naam voort. We zijn ondertussen volop 

bezig met de voorbereidingen van oktober 2024 zowel qua 
programma als qua lijstvorming. Te gepasten tijde brengen 
wij u daarvan op de hoogte. Wel kan ik meegeven dat we aan 
verjonging en vernieuwing denken: er vonden in het bestuur 
enkel wissels plaats. Daarover vindt u verder in dit huis-aan-
huisblad meer info.
 
Verder bevat dit blad nog heel wat lectuur over het groen in 
onze gemeente, de financiële toestand en nog wat korte info.
 
Ik eindig mijn inleiding met u een fantastische, zonnige en 
deugddoende zomer en 
vakantie toe te wensen. 
 
Met Vlaamse groeten.

Robin Declerck 
Voorzitter N-VA Oostkamp

Petanque
Oostkamp kent heel wat (gras)pleinen met een  
petanqueveld. Jammer genoeg zijn die niet allemaal 
even goed onderhouden en ingericht. 

Kroonhove in de Bloemenwijk heeft een prachtig veld 
gekregen, maar jammer genoeg is dat niet overal zo. Het 
veld aan de andere kant van de Bloemenwijk, ter hoogte 
van de Boterbloemstraat, ligt er al heel lang verloederd bij. 
Een jaar geleden al vroeg fractievoorzitter Robin Declerck 
om dat in orde te brengen. Zo goed als een jaar later zijn 
we er nog steeds niet. De processie van Echternach gaat 
voort. Na al die tijd is het veld uiteindelijk effen gemaakt, 
maar op de vraag wanneer de verlichting nu eindelijk eens 
in orde zal zijn, antwoordde de bevoegde schepen van 
Sport nog niet. Waarom duurt dat zolang voor zo’n kleine 
ingrepen?
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Uw nieuwe N-VA-bestuur
Martijn Rogiers: vertrekkende ondervoorzitter
Graag spreken we onze grootste dank uit voor onze vertrekkende ondervoorzitter Martijn Rogiers: hij verhuist  
met zijn gezin naar Torhout. De lokale afdeling van Torhout kan alleen maar blij zijn met zo’n fantastische kracht 
in haar bestuur.

Martijn was voor ons een stille kracht, die achter de schermen bergen verzette. Iemand op wie ons bestuur dag  
en nacht kon rekenen. Als medewerker van het partijsecretariaat is zijn kennis en aanpak altijd een grote meer-
waarde geweest. We zullen niet alleen zijn werk, maar ook zijn persoonlijkheid missen. Gelukkig blijft Martijn altijd  
een bereikbare hulp voor ons.

Julian Lopez: nieuwe ondervoorzitter
Als bestuur zitten we niet stil en zoeken we steeds naar vernieuwing en versterking. Door het vertrek van 
Martijn, komt zijn plaats als ondervoorzitter vrij. Die wordt ingenomen door Julian Lopez, een jongeman uit de 
wijk Nieuwenhove. Hij studeert Journalistiek en staat te springen om in Martijns voetsporen te treden.

Arnout Verstraete: lid Autonoom Gemeentebedrijf (AGB)
Arnout Verstraete treedt toe tot het AGB. Daar kan hij de kneepjes van het politieke vak leren. Dat zal als  
afgestudeerde in de Politieke en Sociale Wetenschappen geen probleem zijn.

Peter Lambert: lid arrondissementeel bestuur (AB)
Bestuurslid Peter Lambert gaat vanaf heden naar de maandelijkse vergaderingen van het AB. In het arron- 
dissementele bestuur vertegenwoordigt hij onze afdeling. Daar wordt heel wat info met de verschillende  
afdelingen gedeeld, wat ons allemaal ten goede komt.

Robin Declerck: lijsttrekker
Tijdens de laatste bestuursvergadering werd beslist om met Robin Declerck als lijsttrekker in oktober 2024  
naar de kiezer te gaan. Hij werd unaniem verkozen en zal op zijn ongezouten manier de ganse ploeg trekken. 
Zo zal hij de Oostkampse kiezer overtuigen van ons project, zodat de gemeente niet langer door één partij en 
één persoon bestuurd wordt. Voor een democratischer Oostkamp!

Onze financiële toestand
Tijdens de laatste gemeenteraad van vorig jaar en  
tijdens de nieuwjaarsreceptie voor onze inwoners zei  
de burgemeester dat alle geplande investeringen en  
werken zullen doorgaan. En dat zonder de belastingen  
te verhogen. Wij stelden ons daarbij ernstige vragen. 

Waarom stelde N-VA Oostkamp zich daarbij ernstige 
vragen?
Heel wat werken die bezig zijn, net afgerond zijn of nog 
moeten beginnen, vallen heel wat duurder uit dan begroot:

• De verfraaiingswerken aan de zaal in De Valkaart:  
1,8 miljoen euro i.p.v. 1,1 miljoen euro. 

• De nog uit te voeren werken aan de nieuwe zaal in Herts-
berge: minstens 4,5 miljoen euro i.p.v. 3 miljoen euro. 

• De heraanleg van de Schooldreef, de bouw van een  
ondergrondse parking, de werken aan en de aanleg 

van een nieuw fietspad langs de Loppemsestraat en de 
werken in Baliebrugge: miljoenen euro’s duurder dan 
gepland. 

Zijn die werken dan niet nodig?
Wij zeggen niet dat een deel van die werken niet nodig 
zijn, maar het college en de burgemeester moeten eerlijk 
zijn tegen de inwoners: ofwel zullen er werken moeten  
uitgesteld worden ofwel moeten de belastingen  
opgetrokken worden. Wat zal het worden? 

Is het erg als de belastingen opgetrokken worden?
Onze belastingen zijn al bij de hoogste in de streek. En die 
zijn deze legislatuur trouwens al verhoogd, want iedereen 
en zeker de alleenstaanden hebben duidelijk meer milieu-
belastingen betaald.

oostkamp@n-va.be
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Maai-mei-niet
Zoals u weet, ligt het klimaat en groen ons nauw aan het hart. Het is trouwens een 
oud-partijlid dat tijdens de vorige legislatuur het belang van groen en vooral de bijen 
aankaartte. Maar we moeten ervoor zorgen dat ons groen veilig en proper blijft.  
Jammer genoeg stelden we tijdens de maai-mei-niet-maand vast dat dat niet het geval 
was. We zijn absoluut voorstander van de niet-maaimaand, maar het moet op een  
deftige manier georganiseerd worden. 

Wat wil N-VA Oostkamp?
Gras en bloemen groeien en bloeien al in maart. Het gemeentelijke groen moet van  
in het begin van de maand mei proper en vooral veilig zijn. Maar dat was niet zo.  
Denk aan de afrit van de E40, waar u moeilijk de auto’s en vooral fietsers ziet komen  
van de brug. N-VA Oostkamp vindt dat het anders moet kunnen.

Waar was het groen dan zo slordig?
Op de begraafplaatsen werd het gras gemaaid, maar niet opgevangen. Het groen waaide 
overal in het rond en zorgde voor vuiligheid op de graven en tussen de bloemen. Heel wat 
bewoners steken veel tijd in het onderhoud van de graven van hun dierbaren. Is het nu zo 
moeilijk om het gras op te vangen bij de maaibeurt?

Een tweede voorbeeld zijn de talloze gemeentelijke groenzones, waar snel een strook gras  
afgereden werd dicht bij de weg of het voetpad. De rest bleef er 
slordig uitzien.

Zijn er voordelen aan maai-mei-niet?
Zeker. De bijtjes krijgen vrij spel. Daarnaast raakt de meimaand 
ons niet in de geldbeugel. Want als we niet maaien, moeten  
we voor een keer niet betalen om ons groen af te geven op het  
containerpark. Mensen worden terecht steeds meer aangezet tot  
het aanleggen van meer groen, wat de waterdoorlaatbaarheid  
vergroot. Maar het kan toch niet de bedoeling zijn dat u dan  
gestraft wordt bij het wegbrengen van uw groenafval? Dat is  
onbegrijpelijk. Op dat vlak scoort onze buurgemeente Beernem 
heel wat beter.

Is onze financiële toestand niet rooskleurig?
Neen, dat is het niet. Zeker nu alle geplande pro-
jecten veel duurder uitvallen dan gedacht. En dan 
moet er binnenkort nog nagedacht worden over 
het miljoenenproject  
van een eventueel  
nieuw zwembad.

Wordt vervolgd…

De grootste oppositiepartij van Oost-

kamp vindt u nu ook op Instagram!

Wilt u ons volgen? Scan de 

QR-code en blijf op de hoogte van 

ons oppositiewerk, voorstellen, 

gemeenteraadsnieuws, activiteiten en 

zoveel meer! 

N-VA Oostkamp!

www.n-va.be/oostkamp



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


